牡丹江师范学院外国留学生学习申请表

Form for Foreign Student 

Wishing to Study In China

	中文姓名：
	照  片

Photo

3.5cm×4.5cm

	Surname:                         Given Name:  
	

	国籍/Nationality:
	出生日期/Date of Birth:    
	性别/Sex:


	

	婚否/Marital Status:
	出生地点/Place of Birth:
	护照号码/Passport Number:
	

	护照有效期/Date of Expiration:
	签证办理地点/Location for Visa Application：

	通讯地址/Mailing Address:



	联系电话/Telephone Number:
	E-mail:

	最后学历/Highest Academic Degree Obtained:


	汉语水平/The Level of Chinese:



	来华学习专业/Field of Study in China:


	学习期限/Duration: 

from               to     

	学生类别/Student Status:      普通进修生General Training Program □; 

本科生Undergraduate Program Yes;　

	经费来源/

Source of Funding:
	自费/Self-supporting □;      其它/Other　Yes;Scholarship □

	入学前所在单位/Unit before Studying:
	入学前职业/Occupation before Studying:


	推荐单位或个人及电话号码/Reference and Telephone Number:

	在华事务担保人及电话号码/Guarantor in China and His/Her Telephone Number:

	家庭主要成员/Family Members

	姓名/Name:
	与本人关系/Relation:
	职业/Occupation:
	联系电话/Telephone:

	
	
	
	

	
	
	
	


	· 申请人保证/I Hereby Affirm That: 

1. 申请表中所填写的内容和提供的材料真实无误； 

All information and materials given in this form are true and correct. 

在华期间，遵守中国的法律、法规，不从事任何危害中国社会秩序的、与本人来华学习身份不符合的活动； 
2. During my stay in China, I shall abide by the laws and decrees of the Chinese government, and will not participate in any activities in China which are deemed to be adverse to the social order of China and are inappropriate to the capacity as a student. 

3. 在学期间，遵守学校的校纪、校规，全力投入学习和研究工作。尊重学校的教学安排； 
During my study in China, I shall abide the rules and regulations of the host university, and concentrate on my studies and researches, and follow the teaching programs arranged by the university.
4. 按规定期限修完学业，按期回国，不无故在华滞留； 
I shall return to my home country as soon as I complete my scheduled program in China, and will not extend my stay without valid reasons.
5. 如违反上述保证而受到中国法律、法规或校纪、校规的惩处，我愿意接受黑龙江省教育厅中止或取消奖学金及其它相应的处罚。 
If I am judged by the Chinese laws and decrees and the rules and regulations of the university as having violated any of the above, I will not lodge any appeal against the decision of HLJPED on suspending, or withdrawing my scholarship, or other penalties. 
申请人签字/Signature of the Applicant:____________________________ 
日期/Date:___________ 

（无此签名，申请无效/The application is invalid without the applicant’s signature）


	备注:




